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Европска унија задржала је почетни став да све земље западног Балкана имају европску
перспективу, али када испуне услове за то. Зато су Европска унија и Србија потписале
споразум о стабилизацији и придруживању. 

Било би добро да Србија коначно, што је могуће пре, успостави пуну сарадњу с Хагом
како би процес евроинтеграција био поново покренут - каже за „Блиц“ Јелко Кацин,
известилац Европске комисије за Србију.   Он додаје да Србија не треба да се бави
анализирањем изјаве Ангеле Меркел, немачке канцеларке, већ да што је могуће пре
успостави пуну сарадњу са Хагом како би почео процес ратификације ССП и како би
одмах ступио на снагу привремени трговински део споразума. 

 - С друге стране, морате имати у виду да је Ангела Меркел направила услугу
председнику Санадеру, који излази на локалне изборе у Хрватској 17. маја - напомиње
Кацин. Он додаје да у овом моменту врата ЕУ нису отворена ни за једну земљу јер је
потребан Лисабонски споразум.  

- Зато у овом моменту нико, па ни Хрватска, не може ући у ЕУ пре потврђивања тог
споразума - каже Кацин.   Душан Шиђански, оснивач Катедре политичких наука на
Универзитету у Женеви, чији је студент и асистент пет година био Жозе Мануел Барозо,
председник Европске комисије, каже да се дебата о успоравању проширења води већ
дуго. Према његовим речима, и Француска је износила став да је проширење постало
сувише скупо и да треба прво да се интегришу државе примљене 2004. и 2007. 

 - Економска криза представља хендикеп за целу Европу, не само за балканске земље.
Могуће је да се због ње процес интеграције у ЕУ успори, а можда управо дође до тога
да се државе западног Балкан интегришу што пре да би се проблеми решавали заједно -
каже Сиђански за „Блиц“.
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